
1 

 

PROTOKÓŁ Nr 25/20 

z obrad XXV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie w kadencji 2018-2023 odbytej w dniu  

29 września 2020 r. w godzinach od 12:00 do 14:00 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Rajgrodzie. 

 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Ireneusz Gliniecki – Burmistrz 

2. Piotr Milewski – Sekretarz 

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

4. Załącznik lista gości na posiedzeniu XXV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie zwołanej w trybie nad-

zwyczajnym. 

5. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2020, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2020-30, 

c) zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Rajgród, 

d) zamiaru utworzenia Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego na terenie Gminy Raj-

gród, 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w miejscowościach Kuligi, 

Kozłówka i Karczewo, stanowiących własność Gminy Rajgród, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą mającym umowę zawartą na czas oznaczony 1 roku. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie - Marek Bućko, powitał 

wszystkich uczestników obrad oraz gości. Stwierdził na podstawie listy obecności 

prawomocność obrad. Podczas obrad sesji na 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, iż wpłynął wniosek o wprowadzenie zmian w porządku obrad 

sesji polegających na: 

 zmianie nazwy z punktu 6. litera e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

położonej w miejscowości Kuligi, stanowiącej własność Gminy Rajgród, 

 wycofaniu z punktu 6. Podjęcie uchwał w sprawach, podpunktu f) wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą mającym umowę 

zawartą na czas oznaczony 1 roku. 

Pozostałe punkty pozostają bez zmian. 

Nowy porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym. 

5. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2020, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2020-30, 

c) zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Rajgród, 

d) zamiaru utworzenia Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego na terenie Gminy Rajgród, 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Kuligi, 

stanowiącej własność Gminy Rajgród. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący poddał nowy porządek obrad pod głosowanie radnych. W wyniku zarządzo-

nego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła nowy porządek obrad. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Przewodniczący poinformował, iż protokół został dostarczony radnym na Dysk Google. 

Zapytał zebranych o zmiany bądź propozycje i uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli 

żadnych uwag. Przewodniczący poddał protokół z XXIII sesji pod głosowanie radnych. W 

wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła protokół 

z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym. 

Przewodniczący poinformował, iż protokół został dostarczony radnym na Dysk Google. 

Zapytał zebranych o zmiany bądź propozycje i uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli 

żadnych uwag. Przewodniczący poddał protokół z XXIV sesji zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym pod głosowanie radnych. W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska 

w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła protokół z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

zwołanej w trybie nadzwyczajnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przypomniał, iż przed XXIV Sesją Rady Miej-

skiej w Rajgrodzie zwołaną w trybie nadzwyczajnym wpłynęło pismo od „MAJ” S.C. Aneta 

Moczydłowska Józef Szahidewicz. Przypomniał, iż rada zadecydowała, iż tematem zajmie się 

na dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący przedstawił zebranym pismo w sprawie ochrony dobrego imienia, informacja 

o nieprawidłowościach przy wyborze oferenta na dożywianie dzieci w Gminie Rajgród 2020 

r. 

Radny Król złożył formalny wniosek w sprawie przekazania pisma od „MAJ” S.C. Aneta 

Moczydłowska Józef Szahidewicz dla Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie 

w celu wyjaśnienia sprawy i niepodejmowania przez Radę Miejską w Rajgrodzie na ten temat 

dyskusji. Uzasadnił, iż kwestia dożywiania dzieci nie leży w kompetencjach rady. 

 

Głosowanie nad formalnym wnioskiem Radego Stanisława Króla w sprawie przekazania 

pisma od „MAJ” S.C. Aneta Moczydłowska Józef Szahidewicz dla Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Rajgrodzie w celu wyjaśnienia sprawy i niepodejmowania przez 

Radę Miejską w Rajgrodzie na ten temat dyskusji. 

GŁOSOWAŁO: 13 

głosowało ZA: 11 

głosowało PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO się: 2 

  Lp.            Nazwisko i imię Jak głosował 

  1. 

  

Bućko Marek Głosował ZA 

  2. 

 

Cebelińska Ewa Głosował ZA 

  3. Chyliński Paweł 

 

WSTRZYMAŁ SIĘ 
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  4. 

 

Graczewska Anna Głosował ZA 

  5. 

 

Gryczan Magdalena Głosował ZA 

  6. 

 

Kaliszewski Jacek WSTRZYMAŁ SIĘ 

  7. 

 

Karwowski Mariusz Nie głosował 

  8. 

 

Król Stanisław Głosował ZA 

  9. 

 

Kuczyński Bogusław Głosował ZA 

  10. 

 

Matysiewicz Jarosław Głosował ZA 

  11. 

 

Nietupski Adam Głosował ZA 

  12. 

 

Rejkiewicz Jolanta Głosował ZA 

  13. 

 

Wierzbicki Mirosław Nie głosował 

  14. 

 

Wołyniec Waldemar Głosował ZA 

  15.   

 

Zapert Krzysztof Głosował ZA 

Przewodniczący Rady poinformował, iż wniosek został przyjęty.  

Ad. 5. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji 

Burmistrz na wstępie poinformował o wydanych zarządzeniach od ostatniej sesji w dniu 27 

sierpnia 2020 r. od numeru 161/20 do 165/20. Dodał, iż zarządzenia są dostępne na stronie 

BIP Urzędu Miejskiego w Rajgrodzie. 

Burmistrz poinformował, iż informacja będzie dotyczyć okresu jego pracy od XXIII sesji, 

która miała miejsce 27 sierpnia br. 

3 września - odbyły się dwa spotkania ze Starostą Powiatowym w Grajewie, jedno z nich 

dotyczyło dofinansowania Ochotniczej Straży Pożarnej w Bełdzie, w tym spotkaniu 

Burmistrzowi towarzyszył  Łukasz Zawistowski – przedstawiciel miejscowej jednostki. 

Drugie spotkanie dotyczyło organizacji uroczystości na Grzędach. Tego samego dnia odbyło 

się również spotkanie sołeckie w Kosówce z Radną Jolantą Rejkiewicz, z Sołtysem wsi 

Kosówka- Dorotą Bukowską i mieszkańcami. Spotkanie to dotyczyło zakupu gruntu przy 

działce gminy przy świetlicy wiejskiej. Zaplanowano, iż jeżeli Rada Miejska w Rajgrodzie 

wyrazi zgodę, to gmina zakupi grunt o powierzchni około 1000 metrów kwadratowych, 

bezpośrednio przylegający do świetlicy wiejskiej w Kosówce. 

6 września – odbyły się dożynki w Rydzewie, które rozpoczęły się o godzinie 12.00 mszą 

świętą. 

7 września – spotkanie na Grzędach, na którym omówiono przygotowania do uroczystości. 
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8 września – uroczystość na Grzędach oraz msza święta polowa poświęcona wspomnieniom 

o partyzantach. 

11 września -  robocze spotkanie  w ośrodku kultury w Goniądzu, na które przyjechała grupa 

ekspertów, prawników, którzy przekonywali samorządy leżące w dolinie Biebrzy do tego aby 

stworzyć jeden wspólny system ppoż., z myślą o tym aby nie dopuścić do tragicznych 

sytuacji- takich jak pożar  w Biebrzańskim Parku Narodowym. Została poruszona również 

kwestia braku lądowiska dla samolotów na tym terenie. Powstał pomysł powstania lądowiska 

w otoczeniu Parku Biebrzańskiego. Tego samego dnia w godzinach rannych odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami Wód Polskich, zostały omówione bieżące problemy, które 

dotykały gminy w kontekście wody. Została poruszona kwestia niskiego stanu wody w 

jeziorze tegorocznej  wiosny. Poruszono również  temat wykaszania rzeki Jegrzni. 

15 września – XXIV Sesja Rady Miejskiej w Rajgrodzie zwołana w trybie nadzwyczajnym. 

18 września – podpisano akt notarialny w sprawie kupna działki w Rybczyźnie. 

Burmistrzowi towarzyszyła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej – Beata Kotarska. 

19 września – Burmistrz razem z Przewodniczącym – Markiem Bućko uczestniczyli w 

uroczystościach 110- tej rocznicy Ruchu Strzeleckiego w RP oraz 25- lecie reaktywacji 

strzelca w powiecie grajewskim. Podczas spotkania przedstawiciele Gminy Rajgród wystąpili 

ze swoim namiotem promującym. Burmistrz podziękował za zaproszenie. Dodał, iż na 

organizację uroczystości gmina udzieliła dofinansowania zadania publicznego w wysokości 

4.000,00 zł. Poinformował, iż do Ruchu Strzeleckiego należy również spora grupa młodzieży 

z Gminy Rajgród. 

Burmistrz poprosił, aby na najbliższą sesję zaprosić Komendanta Powiatowej Policji w 

Grajewie, Komendanta Państwowej Straży Pożarnej oraz kierowników Ruchu Strzeleckiego 

w Grajewie.  

27 września – Światowy Dzień Turystyki, w tym dniu zostało zorganizowane lokalne święto 

– Dzień Szczupaka w Rajgrodzie. W trakcie imprezy odbyły się zawody wędkarskie oraz 

konkurs na faszerowanego szczupaka. 

28 września – spotkanie  Powiatowej Rady Rynku Pracy, na którym zauważono wzrastający 

poziom bezrobocia. Poruszono również kwestie bezzwrotnych pożyczek i dofinansowań. 

Burmistrz przypomniał również kwestię programu odbioru folii rolniczej.  

Tego samego dnia odbyło się również spotkanie dot. powstania kuchni szkolnej od 1 stycznia 

2021 r., najpóźniej do końca ferii zimowych w Szkole Podstawowej w Rajgrodzie. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2020 

Głos zabrała Skarbnik –Joanna Andruk. Poinformowała, iż po stronie planu wydatków i do-

chodów wprowadza się następujące zmiany: 
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1. Dokonuje się zmniejszenia w dochodach OPS w rozdziale 85219, które wynika z obniżenia 

przez bank oprocentowania od środków zgromadzonych na rachunku bankowym jednostki-

3.500zł. 

2. Dokonuje się zmian w planie wydatków OPS. Wynikają one z dostosowania do aktualnych  

potrzeb. W rozdziale 85219,85504 zmniejsza się plan w związku z planowanym zatrudnie-

niem do naliczenia odpisu na zakładowy fundusz świadczeń  socjalnych  w 2020r. W rozdzia-

le  85219,85501 przenosi się środki na zakup usług pozostałych-zakup znaczków pocztowych  

i innych usług, w rozdziale 85502 dostosowuje się koszty obsługi związane z wypłatą  świad-

czeń rodzicielskich  i przeznacza się środki na zakup materiałów. Ogólna kwota zwiększeń i 

zmniejszeń-2.687zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia planu wydatków i dochodów w rozdziale 85504, na podstawie 

Umowy Nr RE-I.042.16.42.2020 o wsparcie realizacji zadania publicznego realizowanego w 

ramach Programu Asystent Rodziny na rok 2020. Wyżej wymieniona  kwota  wynika z dofi-

nansowania środków z Funduszu Pracy 100,00% z przeznaczeniem na pokrycie kosztów do-

tyczących dodatku do wynagrodzenia asystenta rodziny, o którym mowa w art.12 ust.1 usta-

wy z dnia 9 czerwca 2011r.o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Kwota 

1.700,00zł. 

4. Dokonuje się zwiększenia planu po stronie dochodów i wydatków z przeznaczeniem na 

realizację zadań związanych z przyznaniem  Karty Dużej Rodziny zgodnie z pismem nr FB-

II.3111.425.2020.WM z 09.09.2020r.. Rozdział 85503. Kwota 100zł. 

5. Dokonuje się zmian planu wydatków SP Rydzewo. Zmniejsza się rozdział 80195, a zwięk-

sza rozdział 80101. Dotyczy demontażu, montażu i obróbki drzwi wejściowych do budynku 

szkoły. Kwota 5.499zł. 

6. Dokonuje się zmian planu wydatków  UM w rozdziale ᠆ 92109:*zwiększa się paragraf 4300 

- w związku z wykonaniem rocznego przeglądu technicznego budynków świetlic wiejskich, 

*zmniejsza paragraf 4260. Kwota 1.000zł. ᠆ 60016:*zwiększa  się  paragraf  4300 – zakup 

usług pozostałych, *zmniejsza  paragraf  4270 – zakup usług remontowych. Kwota 9.000zł. 

7. Dokonuje  się  zwiększenia planu wydatków UM  z przeznaczeniem na opracowanie  

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego miasta  Rajgród (rejon  ulic  Warszawskiej  i 

Franciszka  Zabielskiego). Rozdział 71004. Kwota 15.000zł. 

8. Dokonuje się zwiększenia planu wydatków  UM w związku z koniecznością zakupu płynu  

solarnego, który ma być wymieniony w trakcie ostatniego przeglądu w związku z serwisem  

116 zestawów solarnych służących do wspomagania podgrzewania ciepłej wody użytkowej  

zamontowanych w ramach projektu pod nazwą „Poprawa jakości środowiska w Gminie Raj-
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gród poprzez instalację kolektorów słonecznych na budynkach użyteczności publicznej oraz 

budynkach mieszkalnych”. Rozdział 90095. Kwota 20.000zł. 

9. Dokonuje się zmian w planie wydatków UM polegającą na przesunięciu środków z usług 

na zakupy, umowy zlecenia i składki –dotyczy promocji. Rozdział 75075, kwota 10.100zł. 

10. Dokonuje się zmian w planie wydatków UM polegającą na zmniejszeniu wydatków wła-

snych Gminy o 5 372,00 zł, wydatków z dofinansowania o 5.757zł oraz dochodów 5 757,00 

zł-dot. zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Czarna 

Wieś”, rozdział 01010. Zmiana wynika  z oszczędności  w projekcie, tj. wykonawcy zostały  

naliczone kary umowne z tytułu niewykonania zadania w terminie, w związku z tym jego 

wynagrodzenie zostało obniżone o 11 128,75 zł. 

11. Dokonuje się zmian w planie wydatków UM polegającą na zmniejszeniu wydatków wła-

snych Gminy o 10  529,00 zł-dot.  zadania  inwestycyjnego  pn. „Modernizacja  oświetlenia  

ulicznego  w gminie  Rajgród”. Rozdział  90015.  Zmiana wynika  z oszczędności w projekcie, 

tj. wykonawca  modernizacji oświetlenia zaoferował cenę niższą niż wynikała z kosztorysu 

inwestorskiego. 

12. Dokonuje się zmian w planie wydatków UM polegającą na zmniejszeniu o 50 704,00 zł 

oraz po stronie dochodów 61 584,00zł-dot. zadania inwestycyjnego pn.„Instalacja OZE na  

terenie  przyległym do stacji uzdatniania wody w Rajgrodzie” Rozdział 90095. Zmiana wyni-

ka z oszczędności w projekcie, tj. wykonawca instalacji fotowoltaicznej zaoferował cenę niż-

szą, niż wynikała z kosztorysu inwestorskiego. 

13. Dokonuje się zmian w planie wydatków UM polegającą na zmniejszeniu wydatków o 7 

930,00 zł oraz dochodów  o 4  426,00 zł-dot. zadania inwestycyjnego pn. „Utworzenie miej-

sca rekreacji w miejscowości Czarna Wieś”, rozdział 92195. Zmiana wynika z oszczędności  

w projekcie,  tj. wykonawca inwestycji zaoferował cenę niższą niż wynikała z kosztorysu 

inwestorskiego. 

14. Dokonuje się zmian w planie wydatków UM polegającą na zmniejszeniu wydatków wła-

snych Gminy o 10 000,00 zł-dot. zadania inwestycyjnego pn. „Budowa  świetlicy wiejskiej  w 

miejscowości Biebrza”. Rozdział  92109. Gmina  Rajgród  wraz  z litewskim miastem Jonava 

złożyła wniosek o dofinansowanie tej inwestycji w ramach programu INTERREG VA Litwa  

- Polska. Środki zabezpieczone w budżecie miały zostać przeznaczone na opracawanie doku-

mentacji aplikacyjnej.  Koszty złożenia wniosku poniosło jednak miasto Jonava. 

15. Dokonuje się zmian w planie wydatków UM polegającą na zwiększeniu wydatków wła-

snych Gminy o 2 214,00 zł-dot. zadania  inwestycyjnego  pn. „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  

w miejscowości Biebrza”. Rozdział 01010. Gmina zamierza złożyć wniosek o dofinansowa-

nie inwestycji ze środków Unii Europejskiej w ramach PROW 2014-2020. Do wniosku nale-
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ży dołączyć aktualną dokumentację techniczną i kosztorys. Ww. kwota przeznaczona zostanie 

na aktualizację kosztorysu. 

16. Dokonuje się zmian w planie wydatków UM polegającą na zwiększeniu wydatków wła-

snych Gminy o 6 000,00 zł-dot. zadania inwestycyjnego pn. „Utworzenie i wyposażenie  Cen-

trum opiekuńczo-mieszkalnego”.  Rozdział  85295.  Gmina zamierza  złożyć  wniosek  o do-

finansowanie  inwestycji  ze  środków Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej  w 

ramach Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. Celem programu 

jest zapewnienie przez Gminę usługi zamieszkiwania w formie pobytu dziennego lub całodo-

bowego w Centrum. Do wniosku  należy dołączyć dokumentację techniczną  (projekt  kon-

cepcyjny lub program funkcjonalno-użytkowy). Ww. kwota przeznaczona zostanie na tę do-

kumentację. 

17. Dokonuje się zwiększenia planu wydatków i dochodów na podstawie pisma znak FB-

II.3111.454.2020.WM z dnia 22 września 2020r.w  sprawie zmian w budżecie na 2020r.na  

realizację zadań zleconych.  Powyższe zmniejszenie wynika z nadwyżki środków przezna-

czonych na realizację  rządowego programu „Dobry Start” tj. na wypłatę świadczeń Dobry 

Start oraz na koszty obsługi zadania w 2020r Rozdział 85504. Kwota 30.000,00zł. 

18. Dokonuje się zmian planu wydatków i dochodów 2020r.na realizację własnych zadań bie-

żących gminy w rozdziale 85415. Powyższe środki przeznaczone są na dofinansowanie 

świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. I tak na podstawie pism: 

*FB-II.3111.364.2020.AKP z dnia 21 sierpnia 2020r.*FB-II.3111.364.2020.AKP z dnia 21 

września 2020r. w  sprawie  zmian  w budżecie  na 2020r.na  realizację  własnych  zadań  bie-

żących  gminy  należy  dokonać zwiększenia o kwotę 18 000,00 zł. 

19. Dokonuje  się  zmniejszenia  w planie  wydatków  UM  w rozdziale  80195.  Pomniejsza  

się  plan w paragrafie 4210 w związku z dostosowaniem go do bieżących potrzeb -24.770zł. 

20. Dokonuje  się  zmniejszenia  w planie  wydatków  i dochodów  UM  w związku  z zakoń-

czeniem zbiórki odpadów pochodzących z działalności rolniczej. Wnioskowana wartość re-

fundacji, w wyniku mniejszej ilości odpadów dostarczonych  przez  rolników,  uległa  zmniej-

szeniu  do  kwoty  22 913 zł.  W związku  z powyższym zmniejsza się plan o kwotę 54 587zł. 

Rozdział 90095. 

21. Dokonuje  się  zmian  w planie  wydatków  UM  w rozdziale  71004 pomiędzy  paragra-

fami  w ramach udziału  w projekcie  „Konsultacje  społeczne  metodą  na  podniesienie  ja-

kości  w obszarze  planowania i zagospodarowania przestrzennego”. Zmiany dotyczą potrzeb 

bieżących w ramach realizacji zadania. Kwota 1.450zł. 
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22. Dokonuje się zmian planu wydatków i dochodów 2020r. na realizację własnych zadań 

bieżących gminy w rozdziale  85216.  Pismo  znak  FB-II.3111.408.2020.WM  z dnia 23 

września  2020r. Powyższe  środki przeznaczone  są  na  dofinansowanie wypłat  zasiłków  

stałych  realizowanych w Ośrodku Pomocy Społecznej w Rajgrodzie w 2020r. Kwota 

8.500,00zł. 

23. Dokonuje  się  zwiększeń po stronie przychodów  i rozchodów  występujących  w ZGKiM  

Rajgród. Zmiany wynikają z ponadplanowych  dochodów  z nieczystości  płynnych,  otrzy-

manego  odszkodowania  na pokrycie  kosztów  usunięcia  awarii  wodociągu  oraz  z czę-

ściowego  zwolnienia  ze  składek  ZUS. Kwota 83.000zł. 

24. Wprowadza się zmiany do projektu „Rajgród Seniorom” realizowanego w ramach RPO  

WP  na  lata  2014-2020.  Projekt  będzie  realizowany  od  okresie  od  2020.10.01.  Całkowi-

ta  wartość projektu  wynosi 238 766,25 zł  z tego dofinansowanie  EFS: 224.486,25 zł,  

wkład własny Gminy Rajgród przewidziany na 2020rok to 3.360,00zł. 

Przewodniczący przedstawił projekt Uchwały Nr XXV/154/20 Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

z dnia 29 września 2020 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Rajgród na rok 2020.   

Przewodniczący zapytał radnych czy mają jakieś pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Pytań nie wniesiono. 

Przewodniczący RM poprosił o opinię komisji. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku zarządzonego 

głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXV/154/20 Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 września 2020 r. w sprawie zmian w budżecie gminy 

Rajgród na rok 2020. 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2020-30 

Głos zabrała Skarbnik- Joanna Andruk. Poinformowała, iż zmiany ujęte w projekcie uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  są zgodne ze zmianami ujętymi w 

projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rajgród na rok 2020. 

Wynik operacyjny stanowiący różnicę pomiędzy dochodami bieżącym, a wydatkami 

bieżącymi w 2020 roku jest dodatni, co oznacza, że została zachowana relacja z art. 242 

ustawy o finansach publicznych. 

Przewodniczący przedstawił projekt Uchwały Nr XXV/155/20 Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

z dnia 29 września 2020 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy 

Rajgród na lata 2020 – 2030.   

Przewodniczący zapytał radnych czy mają jakieś pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Pytań nie wniesiono. 

Przewodniczący RM poprosił o opinię komisji. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 
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Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku zarządzonego 

głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXV/155/20 Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 września 2020 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej  gminy Rajgród na lata 2020 – 2030. 

 

 

c) zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Rajgród 

Głos zabrał Piotr Milewski – Sekretarz. Poinformował o propozycji podwyższeniu stawek 

dodatków za pełnienie funkcji dyrektora szkoły. Stawki dodatku są określone kwotowo w 

zależności od ilości oddziałów funkcjonujących w szkole. Propozycją jest, aby dyrektorom 

szkół udzielić dodatki funkcyjne: w przypadku szkoły do 6 oddziałów – w wysokości od 500 

do 1000 złotych, było 300 – 800 złotych. Szkoła od 7 do 10 oddziałów – od 650 do 1200 

złotych, było 450- 1000 złotych. Szkoła od 11 oddziałów 900-2000, było między 700-1300 

złotych. 

Przewodniczący zapytał radnych czy mają jakieś pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Pytań nie wniesiono. 

Przewodniczący przedstawił projekt Uchwały Nr XXV/156/20 Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

z dnia 29 września 2020 r. w sprawie zmian regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Rajgród. 

Przewodniczący RM poprosił o opinię komisji. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku zarządzonego 

głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXV/156/20 Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 września 2020 r. w sprawie zmian regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Rajgród. 

d) zamiaru utworzenia Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego na terenie Gminy Rajgród 

Głos zabrała Joanna Hader – kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie. 

Przedstawiła propozycję utworzenia Centrum Opiekuńczo- Mieszkalnego na terenie Gminy 

Rajgród w szczególnym stopniu ku potrzebie osobom niepełnosprawnym. Centrum byłoby 

adresowane do 15 osób, dla 10 w trybie całodobowym i dla 5 w trybie dziennym. Centrum 

swoją działalnością stworzyłoby nie tylko schronienie, ale również posiłek, zajęcia 

usprawniające, rehabilitacyjne, organizowałoby czas ludziom korzystającym. Dodała, iż fakt, 

że centrum powstałoby na terenie gminy, osoba korzystająca miałaby ułatwiony kontakt z 

bliskimi. Program zakłada dofinansowanie w wysokości stu procent. Na dzień dzisiejszy nie 

ma konieczności dofinansowania ze strony gminy. Program przewiduje również w czasie 

późniejszym dofinansowanie w kwocie 5 000 zł na jedną osobę przebywającą w trybie 

całodobowym, w przypadku osoby korzystającej z tego projektu w trybie dziennym – 20 zł za 

godzinę. Kierownik OPS poprosiła, aby Rada podjęła powyższą uchwałę, która wspomogłaby 

powstanie Centrum Opiekuńczo- Mieszkalnego na terenie Gminy Rajgród. Koszt budowy to 
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blisko 3 mln zł (2 910 180,00 zł) przewiduje modernizację budynku po Szkole Podstawowej 

w Mieczach. Środki na utworzenie Centrum w 100% pozyskane będą z rządowego Programu 

„Centra opiekuńczo – mieszkalne” który jest realizowany w ramach Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

Głos zabrał Burmistrz Rajgrodu - Ireneusz Gliniecki. Poinformował o ustawie funduszu 

solidarnościowym, która funkcjonuje od 2015 roku. Trwałość projektu wynosi 5 lat. 

Przedstawił plan powstania w tym samym budynku – świetlicy wiejskiej przeznaczonej dla 

lokalnej społeczności. Świetlica wyposażona by była w zaplecze kuchenne. Burmistrz dodał, 

iż gmina chce adoptować budynek garażu, który znajduje się na tym samym terenie, pod 

garaż dla OSP z zapleczem magazynowym i łazienką. Wszystko znajdowałoby się na jednym 

placu. Dodał, iż projekt może rozwiązać problemy gminy jakimi są puste budynki po byłych 

szkołach. Centrum ma powstać do końca 2023 r. Utworzenie Centrum jest odpowiedzią na 

potrzeby niepełnosprawnych mieszkańców Gminy Rajgród  ze znacznym lub umiarkowanym 

stopniem niepełnosprawności. Z usług Centrum nieodpłatnie będą korzystały dorosłe osoby 

niepełnosprawne ze znacznym lub umiarkowanym stopniem niepełnosprawności. Wsparciem 

zostanie objętych 15 osób niepełnosprawnych, w tym 5 korzystających z usług pobytu 

dziennego i 10 korzystających z usług wsparcia całodobowego. Burmistrz dodał, iż takie 

miejsce to również miejsca pracy dla lokalnych mieszkańców.  

Przewodniczący zapytał radnych czy mają jakieś pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Głos zabrała Radna – Jolanta Rejkiewicz, swoją wypowiedzią poparła propozycję 

powstania Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego oraz świetlicy wiejskiej i remizy OSP w 

Mieczach.  

Przewodniczący przedstawił projekt Uchwały Nr XXV/157/20 Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

z dnia 29 września 2020 r. w sprawie zamiaru utworzenia Centrum Opiekuńczo – 

Mieszkalnego na terenie Gminy Rajgród. 

Przewodniczący RM poprosił o opinię komisji. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku zarządzonego 

głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXV/157/20 Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 września 2020 r. w sprawie zamiaru utworzenia Centrum 

Opiekuńczo – Mieszkalnego na terenie Gminy Rajgród. 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Kuligi, 

stanowiącej własność Gminy Rajgród 

Głos zabrał Burmistrz Rajgrodu – Ireneusz Gliniecki. Poprosił radę o wyrażeni zgody na 

zbycie działki w miejscowości Kuligi o powierzchni 658 metrów kwadratowych. Burmistrz 

przypomniał, iż w obrębie Kulig jest jeszcze kilka działek będącymi własnością gminy. 

Dodał, iż jeżeli chodzi o kwestie pozostałych działek, należy zorganizować spotkanie z 

mieszkańcami miejscowości.  

Przewodniczący zapytał radnych czy mają jakieś pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Pytań nie wniesiono.   
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Przewodniczący przedstawił projekt Uchwały Nr XXV/158/20 Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

z dnia 29 września 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 

miejscowości Kuligi, stanowiącej własność Gminy Rajgród. 

Przewodniczący RM poprosił o opinię komisji. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku zarządzonego 

głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr XXV/158/20 Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 29 września 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości położonej w miejscowości Kuligi, stanowiącej własność Gminy Rajgród. 
 

 

Ad. 7. Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Radna Graczewska złożyła podziękowania dla Dyrektora ZGKiM– Marka Kostrzewskiego 

oraz pracowników Urzędu Miejskiego  w Rajgrodzie za dostarczenie żwiru i 

wyremontowanie części drogi w Pieńczykowie przy świetlicy wiejskiej. Radna podziękowała 

za zaangażowanie przy pracach mieszkańcom Pieńczykowa.  

Radny Król poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu – Marka Kostrzewskiego o 

poinformowanie Dyrekcji Zarządu Dróg Powiatowych o słabiej kondycji poboczy i dróg 

powiatowych w Woźnejwsi, jak  również na terenie całej gminy. 

Radna Graczewska zwróciła się z prośbą o podsypanie głębokich poboczy na ostrym zakręcie 

na trasie Biebrza – Pieńczykówek przy kanale Kuwasy. 

Radny Kuczyński poprosił o podsypanie poboczy na trasie Bełda – Stoczek. 

Głos zabrał Przewodniczący RM – Marek Bućko. Złożył podziękowania dla Dyrektora 

ZGKiM – Marka Kostrzewskiego i Burmistrza za profesjonalne wyremontowanie drogi w 

miejscowości Karczewo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie nie stwierdził więcej pytań.     

 

Ad. 8. Sprawy różne. 

Burmistrz Rajgrodu – Ireneusz Gliniecki poprosił o przedstawienie działalności, projektów i 

planów na przyszłość kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Rajgród. 

Informację przedstawili: Anna Arciszewska – Dyrektor Biblioteki Publicznej w Rajgrodzie, 

Maria Fliszewska – Dyrektor Domu Kultury w Rajgrodzie, Joanna Hader- Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie, Marek Kostrzewski – Dyrektor ZGKiM.   

Joanna Maszczyk- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rydzewie, Andrzej Graczewski – 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego  w Rajgrodzie, przedstawili opinię i przebieg 

nauki podczas panującej pandemii oraz przebiegu nauki w pierwszym miesiącu nowego roku 

szkolnego. 

Burmistrz poinformował o Rządowym Funduszu Inwestycji Lokalnych. Dodał, iż do 

funduszu gmina zgłosi kluczowe projekty: modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie 
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wiejskim oraz OZE na budynkach użyteczności publicznej, przebudowa drogi gminnej 

publicznej w Czarnej Wsi oraz głęboka modernizacja budynku szkoły w Rydzewie.   

Burmistrz poinformował, iż 14 września odbył w Białymstoku trzy kluczowe spotkania: 

spotkanie z Prezydentem Białegostoku – Tadeuszem Truskolaskim. Spotkanie dotyczyło 

Rybitwy. Urząd Miejski na terenie Rybitwy ma kawałek gruntu i trzy budynki. Jest dobra 

wola prezydenta o przekazanie tych nieruchomości gminie Rajgród. Gmina jest na etapie 

przygotowania wniosku o przekazanie gruntów. Kolejne spotkanie odbyło się z 

Wicemarszałkiem Województwa Podlaskiego – Markiem Olbrysiem. Spotkanie dotyczyło 

Śniadecji oraz przejęcia oczyszczalni ścieków w Tamie. Spotkanie dotyczyło również 

szukania dofinansowania na realizację powyższej inwestycji. Kolejne spotkanie to rozmowa z 

Dyrektorem GDDKiA – Wojciechem Borzuchowskim. Rozmowa dotyczyła znalezienia 

funduszy na aktywne przejścia dla pieszych ( cztery przejścia) w Rajgrodzie.  

Burmistrz poprosił kierowników jednostek organizacyjnych o bieżące umieszczanie 

informacji na stronie internetowej gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie udzielił głosu Józefowi Szahidewicz. 

Wypowiedź została przerwana przez Radnego Stanisława Króla, który przypomniał, że 

podtrzymuje swój wniosek. Stwierdził, iż poruszony przez Józefa Szahidewicza temat nie 

podlega pod kompetencje Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie poinformował, iż powyższa kwestia zostanie 

przekazana do OPS w Rajgrodzie. Poprosił o zakończenie sprawy.  

Przewodniczący poinformował, iż najbliższe posiedzenie komisji i sesji będzie miało miejsce 

29.10.2020 r. 

 

Ad. 9. Zamknięcie Obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:00 Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady XXV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Protokołowała 

Natalia Pogorzelska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Bućko 

 

 

 


